

## Styremøte Skånland Stall og Rideklubb

Til stede: Marte, Isabella, Pål, Vilja, Benedikte, Michaela, Dan Eirik og Kristin (referent)

Tidspunkt: 30.05.23 kl 1800-2040

Sak 01 - 042/23 - Saker fra forrige møte:

1. Materialforvaltere fordeler arbeidsoppgaver internt og gir opplæring på klubbens utstyr:
  - a. Ikke gjennomført
  - b. Videreføres til neste styremøte
2. Utnevne ansvarlig for bygg- og bygningsmasse:
  - a. Ikke gjennomført
  - b. Videreføres til neste styremøte.
3. Ansvarlig kjøpekontoer:
  - a. Ikke fulgt opp
  - b. Videreføres til neste styremøte
4. Andre kontoer:
  - a. Ikke fulgt opp
  - b. Videreføres til neste styremøte
5. Michaela sjekke muligheten for å gjennomføre Grønt kort kurs:
  - a. Ikke gjennomført
  - b. Videreføres til neste styremøte
6. Informasjon om kontaktpunkter på klubbens hjemmeside:
  - a. Utført
  - b. Sak lukkes
7. Utleie av klubbhuset:
  - a. Utført
  - b. Sak lukkes
8. Dankatrening før Midtsommerstevne og RM:
  - a. Utført
  - b. Sak lukkes
9. iPad:
  - a. Har sjekket pris (ca 6500,-). Kjøp ikke gjennomført
  - b. Videreføres til neste styremøte
10. Gruppe for salg av diverse utstyr:
  - a. Pål har blitt kontaktet av et firma som ønsker å kjøpe landbruksutstyret vårt.  
Befaring på fredag
  - b. Videreføres til neste styremøte
11. Sjekke pris på avfallscontainer:
  - a. Klubben fikk sponset en container
  - b. Sak lukkes
12. Revidere avtaler for bruk av anlegget:
  - a. Det er innhentet informasjon fra andre staller. Disse retter seg i hovedsak mot oppstallører.
  - b. Den oppnevnte gruppa fortsetter arbeidet og saken videreføres til neste styremøte.
13. Tydeligere merking av parkering:

- a. Det finnes en parkeringsplan i SharePoint.
  - b. Pål fremhever denne slik at den blir lett synlig for alle, samt sender den til Benedikte. Grunnet utleie av klubbhus er det per nå misvisende at hengere kan parkeres utenfor klubbhuset.
14. Opprydding Facebook:
- a. Utført
  - b. Sak lukkes
15. Bruk av ridehall og bookingsystem:
- a. midlertidig løsning utført og fungerer.
  - b. Det er kommet et ønske om å utvide hoppetidene nå som utebanene kan brukes. Forslag: halve langsiden av storbanen til sprang og andre halvparten til dressur.
  - c. Bommene må henges opp etter bruk (NB ikke settes på skrå ned i bakken).
  - d. Sprang på den ene halvsiden kan gjennomføres til alle tidspunkter.
  - e. Opprinnelig sprangtid består og gjelder hele storbanen.
  - f. Enstemmig vedtatt.
  - g. Bookingsystem: Michaela er på saken. Saken videreføres til neste styremøte.
16. Poengsystem for de yngste i klubben:
- a. Ikke behov lengre da det er hjelpere som pakker høy og måker boksene per nå. Vurderes på nytt til høsten.
  - b. Forslag som tas med til ettertanke: kan en ungdom hjelpe til på rideleir med ridetime som belønning?
17. Lukking av ridehall:
- a. Utført
  - b. Sak lukkes
18. Ronja og Windir:
- a. Windir fungerer ikke i rideskolen lengre. Reagerer ikke på sjenkelen og lyr generelt ikke rytter.
  - b. Pål tar opp dialogen med eieren slik at vi enten får returnert begge hestene eller får hjulpet til å selge dem.
19. Utlån av hester til rideleir:
- a. Viser til forslag vedtatt på forrige styremøte. Marte ordner informasjonsskriv som kan brukes dersom noen ønsker å låne ut ponnier/hester. Styret har fullmakt til å kontakte relevante hesteeiere.
20. Optimus:
- a. Utført
  - b. Sak lukkes
21. Silketora:
- a. Michaela skal trene henne opp
  - b. Sak videreføres til neste styremøte
22. Søknader Mecafondet og Equinor:
- a. Foreløpig ikke svar
  - b. Sak videreføres til neste styremøte
23. Luftegårder:
- a. Ronja sin gamle luftegård er påbegynt. Må fortsette ettersom snø har tinet.
  - b. Gjenstår en privat luftegård. Pål følger opp

24. Baneansvarlig:

- a. Negative tilbakemeldinger på baneunderlaget ved siste Dankatrening som ble gjennomført inne i hallen
- b. Banen må sloddes en gang per dag når det er arrangerte treninger

Sak 02 - 043/23 - Oppnevne referent:

- Stein Ove foreslås og forespørres. Benedikte er villig til å stille i hans fravær
- Sak videreføres til neste styremøte

Sak 03 - 044/23 - Godkjenne innkalling og referat:

- Ok, uten anmerkninger.
- Enstemmig godkjent at saken ble gjennomført som sak nr 3 i styremøtet

Sak 04 - 045/23 - Oppstalløransvarlig:

- Pål foreslått
- Enstemmig vedtatt

Sak 05 - 046/23 - Medlemsansvarlig:

- Pål og Benedikte foreslås
- Enstemmig vedtatt

Sak 06 - 047/23 - Personalsituasjon:

- Michaela beskriver en uholdbar arbeidssituasjon for et lengre løp. Siste hest kommer ut kl. 0945 og hestene blir dermed stående lenge på tom mage. Forslag om å slutte å kle på dekken, ikke kle av grime i luftegården, ikke gi kraftfor på morgen, samt at oppstallørene legger klart frokosthøy ute dagen før.
- Erfaring tilsier at elg spiser høyet som legges klart dagen før.
- Styret tar dette til etterretning. Vi har ikke noen kortsiktige løsninger.
- Styret foreslår oppstallørmøte hvor daglige rutiner er tema. Kristin kaller inn.
- Michaela er positiv arbeidsutprøving gjennom NAV. Kristin har informert private tiltaksleverandører i Harstad. Skal også informere Skånland Vekst på Evenskjer

Sak 07 - 048/23 - Beitesesong:

- Maika og Tora har ikke tilsyn når Michaela har ferie. Kan oppstallører bidra med «pass» når Michaela har ferie?
- Saken tas opp på oppstallørmøte
- Ida låner Høyby i beitesesongen

Sak 08 - 049/23 - Rideleirer:

- Michaela jobber med saken. Har per tid ikke oversikt over antall deltakere og dermed ikke oversikt over hvor mange hester vi trenger.
- Rideleirene som skal gjennomføres er en dagsleir (3 dager) og en ukesleir (5 døgn)

Sak 09 - 050/23 - Leie av beitemarker:

- Noen av markene vi låner, er mot betaling
- Marte har fått forespørsel om stallen kan slå ei mark. Kristin får Viggo til å se på denne og gir Marte tilbakemelding.
- Rundballene våre blir hentet i morgen. Kjøper har tilbydd oss marker å slå på. Dette er takket ja til.

Sak 10 - 051/23 - Forrytteravtaler:

Michaela foreslår følgende fra høsten

- Forrytteravtalene gjelder fast hver torsdag og annenhver helg
- Pris diskuteres på neste styremøte.
- Enstemmig vedtatt.

Michaela foreslår følgende umiddelbare endringer:

- Slutte med «engangsutleie», med mindre det leies med instruktør (bane eller tur)
- Enstemmig vedtatt

Sak 11 - 52/23 - Hestefest:

- Arrangementet blir publisert i morgen
- Skal ha rekrutteringsklasser CR 40-60 cm
- Uka mellom stevnene må være billigere oppstalling enn når selve stevnene pågår
- Sprangkomiteen fortsetter arbeidet med stevnene denne uka

Sak 12 - 53/23 Boksdører:

- Fester til boksdører er rustet og ødelagt
- Marte finner noen som kan se på det

Sak 13 - 54/23 Rist vaskespilt:

- Rist til vaskespiltet er ødelagt
- Pål er i gang med dette

Sak 14 - 55/23 Høy:

- H2høy: snart fri for dette. Pål sjekker opp om vi får tak i mer.
- H3høy: Pål melder inn til leverandør at kvaliteten har vært dårlig.

Sak 15 - 56/23 Rekrutteringsklasser dressur:

- Ønske om rekrutteringsklasser på dressurstevner.
- Vil bli gjennomført på neste dressurstevne.

Sak 16 - 57/23 Inkludere rideskoleelever under stevner:

- Det er ønskelig at rideskoleelever inkluderes i sporten gjennom å bidra på stevner.
- Michaela legger ut info til sine elever og sørger for at Ine også får denne beskjeden.

Sak 17 - 58/23 Facebookmeldinger til klubbens side:

- Klubben har mange ubesvarte meldinger og ingen rutiner på hvem som skal besvare disse. Forslag: Den som åpner meldingen, er ansvarlig for at meldingen blir besvart.
- Enstemmig vedtatt

Sak 18 - 59/23 Gren i minidrett:

- Hvert enkelt medlem bør velge gren inne på minidrett.no. Dette genererer penger til klubben.
- Vilja legger ut informasjon på Facebook

Sak 19 - 60/23 Betongplater:

- Benedikte ønsker å kjøpe disse.
- Platene kan ikke selges per tid da flere oppstallører ønsker å utbedre området med disse.

Sak 20 - 61/23 Øvrige aktiviteter:

- Michaela har fått spørsmål fra ulike organisasjoner om å gjennomføre aktiviteter utover våre faste tilbud og utenfor arbeidstid.
- Styret er positiv til gjennomføring, men lovverket i forhold til Michaelas arbeidstid må sjekkes av Kristin og Pål.

Sak 21 - 62/23 Rideskole og dårlig vær:

- Michaela erfarer at hestene reagerer på dårlig vær og vurderer det som utrykt å gjennomføre ridetimer utendørs i dårlig vær. Hun ønsker ikke å avlyse ridetimer. Det foreslås at bygging av boksene i ridehallen avventes til rideskolen er ferdig (fra og med neste år).
- Tilbakemelding fra styret er at boksene må opp med tanke på inntekter ifm stevner.
- Forslag: Spare på «uværaktiviteter» til dårlig vær, samt gjennomføre lonsjering i ridehallen. Klubben kan også vurdere om det er nødvendig å bygge midterste boksrekke til neste års maidressur. Dette avhenger av antall påmeldte.

Sak 22 - 63/23 Klubbklær med logo:

- Etterspørres av flere.
- Kristin sjekker opp muligheter hos Chili som vi bruker til skiltprodusent. Eventuelt bestille flere «klistremerker» som vi kan presse på bomullsklær.

Sak 23 - 64/23 Miljø:

- Michaela minner om viktigheten av å svare hverandre fint på sosiale medier og være hyggelig på stevnearenaer

Sak 24 - 65/23 Dugnadsarbeid:

- Det foreslås å dele dugnadsoppgaver mellom oppstallører og øvrige medlemmer der oppgaver som tilhører stallens område tilfaller oppstallører og oppgaver som tilhører arrangementer tilfaller øvrige medlemmer.
- Det foreslås også å innlemme dugnadstimer i avtale om hall-leie. Kristin lager forslag til avtale.
- Enstemmig vedtatt.